
. 39. Jak obejít ego – konec B2K5;
video„Poslední Dveře“; odpovědi k odezvám
– 26.7.2021

26jul2021

 

Vítám  všechny,  kteří  právě  sledují  naše  čtvrté  prázdninové  on-line  setkání
studijní skupiny Dr. Hawkinse.

Kdokoliv, komu rezonuje učení Dr. Hawkinse, se může připojit. Není potřeba být
administrativně  členem,  vyplňovat  formálně  přihlášky,  atd.  Jednoduše  vítáme
každého,  kdo  se  připojil  nebo  právě  sleduje  záznam  setkání.

Nacházíte se v další etapě, v další části on-line setkání naši studijní skupiny,
kde již není cílem takzvaně „vědět“, ale to co bylo řečené v předchozích setkáních
dělat a na základě nepřetržitého dělání se tím postupně i stát.

Příprava témat setkání nelze přesně plánovat. Dokonce ani v průběhu setkání nikdy
nevíme, na co se Julo naladí, tedy co přesně bude říkat. Ale To , na co se naladí,
může způsobit, že nám To trkne, že nám To docvakne.

PROGRAM: – tedy co nás dnes čeká:

 

Hlavní, oficiální část:

1) Motto skupiny a upozornění.

 

2) Část, ve které Skupina získává pro ni nové poznatky učení Dr. Hawkinse:

– Jak obejít ego? – dokončení 5. kapitoly – Julova překladu 2. knihy DRH: ‘Oko Ja-
Bytia, Pred Ktorým Nie Je Nič Zatajené’.

 

3) Část, ve které Skupina praktikuje vzdávání:

– video –„Poslední Dveře“

–  připravené  –  utvrzování:  9  Hlavních  rysů  duchovního  přístupu  odsouváme  na
příště.

 

https://www.hawkins.support/archiv-on-line-setkani/jak-obejit-ego-konec-b2k5-videoposledni-dvere-odpovedi-k-odezvam-26-7-2020/
https://www.hawkins.support/archiv-on-line-setkani/jak-obejit-ego-konec-b2k5-videoposledni-dvere-odpovedi-k-odezvam-26-7-2020/
https://www.hawkins.support/archiv-on-line-setkani/jak-obejit-ego-konec-b2k5-videoposledni-dvere-odpovedi-k-odezvam-26-7-2020/


Neoficiální část setkání:

4) Odezvy a Odpovědi (12) na setkání ze 19 července/júla 2021.

– Info k živému setkání
– Odezva od Ivana
– Odezva od Amandy na odpovědi její odezvy z 12 července/júla 2021
– Odezva od Martiny
– Odezva od Adama
– Odezva od Jindry

 

5) Julova doplnění na odpovědi z minula a na co si během týdne vzpomenul.

– krátké video  – sestřih – z The Edge o kterém jsme minule hovořili

 

6) Otázky a odpovědi na cokoliv – pro lepší uchopení učení DRH.

 

KONEC – po vyčerpání témat neoficiální části.

 

1) HONZA: Protože je tato stránka věnovaná dílu Dr. Hawkinse, přečteme jako již
tradičně – motto setkání a upozornění:

Motto CZ: „Orientace a oddanost této skupiny je k učení Dr. Davida Hawkinse.
Záměrem  této  skupiny  je  sloužit  jako  nástroj  nejvyšší  duchovní  Vůle,  mít
příležitost byt v kruhu stejně zaměřených a podporovat zvyšování našeho vědomí ve
jménu služby Bohu, své Bytosti a lidstvu.“

Nečteno: – Motto SK: „Orientácia a oddanosť tejto skupiny je k učeniu Dr. Davida
Hawkinsa. Zámerom tejto skupiny je slúžiť ako nástroj najvyššej duchovnej Vôle,
mať príležitosť byť v kruhu rovnako zameraných a podporovať zvyšovanie nášho
vedomia v mene služby Bohu, svojej Bytosti a ľudstvu.“

Upozornění:

– Když nesouhlasíte s tímto mottem, pak prezentovaný materiál může být pro vás
znepokojující, a proto by se mu raději měli vyhnout a odtud odejít.

– Jste na správné stránce, když chcete mít klid a ne pravdu!

–  Věty,  které  tady  při  čtení  odezní,  jsou  volně  přeloženy  Julem  z  děl  Dr.
Hawkinse.  Diskuze  pak  ale  zrcadlí  různé  úrovně  lidského  vědomí  jednotlivých
hovořících.

– Všechen originální materiál je k zakoupení na stránce Veritaspub.com



zopakuji i dvě poznámky k mottu:

Julo volně: Na dosažení (ne motání se) v mottu uvedeného cíle je1.
potřebné být v neustálém střehu, jako kdyby na tom závisel váš život –
neboť závisí – a to výhradně od vašeho rozhodnutí výběru předmětu
zaostření.
Dr. David Hawkins, Ph.D., Discovery of the Presence of God, kap.2,2.
str.55. Duchovní oddanost je životní styl nepřetržitě zaměřený do
našeho nitra, který zahrnuje soustavné pozorné uvědomování. {Neboť
neošetřené ego doluje z nesrovnalostí.}

2) Zahajujeme Částí, ve které si Skupina připomíná učení Dr. Hawkinse některými,
podle zájmu posluchačů, vybranými tématy:
– Jak obejít ego? – dokončení 5. kapitoly – Julova překladu 2. knihy DRH: ‘Oko Ja-
Bytia, Pred Ktorým Nie Je Nič Zatajené’.

Je tu ještě jedna informace, která se týká uvedených textů a vždy je potřeba si ji
zopakovat. J Je cílená těm, kteří nás sledují poprvé:

Z  díla  Dr.  Davida  Hawkinse  z  originálů  v  angličtině,  využívajíc  poznatky  z
osobních účastí na setkáních v městech Spojených Států (Sedona, AZ, Prescot, AZ,
Cottonwood, AZ, Los Angeles, CA) s Dr. Hawkinsem, volně přeložil do slovenštiny
Julo, který, na základě svého omezeného stanoviska (každé stanovisko je omezené
subjektivitou a je dobrovolné), vybral, rozkouskoval a vložil očíslování vět, se
záměrem  snad  lehčího  studia  originálních  textů  a  jejich  limitovaného  počtu
oficiálních a ne vždy významově správných překladů. Přitom věří, že vystihuje
originální význam a omlouvá se a prosí o odpuštění, jestli tomu tak není.  S
láskou děkuje. {Julové dodatky jsou označeny v takové – běžné nepoužívané –
závorce anebo označen „Julo volně“}.

Samozřejmě že každý překlad, i Julův, vnáší do překladu nežádoucí subjektivitu.
Pokud  jste  schopní  číst  anglické  originály,  čtěte  je!  I  když  ani  to  není
jednoduché, jak Julo později zjistil…

Julo, tímto ti předávám slovo, můžeš i zopakovat podstatné předchozí modré věty
této 5. Kapitoly.:

JULO: 

01 Preložil a vyčačkal Julo pre českú & slovenskú on-line skupinu
<hawkins.support>

Dr Dávid R Hawkins, Kniha 2: ‘Oko Ja-Bytia, Pred Ktorým Nie Je Nič Zatajené’

DRH  používa  neobvyklú  štylizáciu,  v  kombinácii  s  ním  vymyslenými  slovíčkami,
a pozície slov v jeho vetách vyjadrujú ich závažnosť. Z dôvodu zachovania tohto
DRH  zámeru,  Julo  sa  rozhodol  byť  mu  verný,  a  preklady  pripomínajú
spleť neštandardných štylizácií, a nesprávnej interpunkcie, použitej na oddelenie
viacnásobných myšlienok v jedinej vete. Keby sa bol DRH chcel vyjadrovať ináč, tak
by to bolo ináč, a Julov preklad by sa dal čítať ako beletria. Pri čítaní,



namiesto tvrdenia si ‘to nesedí’, Julo doporučuje klásť si otázku ‘Čo je potrebné
vo mne zmeniť, aby mi to sedelo?’ Julove študijné pomôcky sú v {…}.

KAPITOLA 5

Ako Obísť Ego

…pokračování z minulého setkání:

 

Objavenie sa nového modelu skutočnosti.

.5.50.    Pri tom, ako úroveň vedomia ľudstva napreduje, automaticky dochádza k
výrazným zmenám v prevládajúcich postojoch a spoločenských štýloch. Negatíva sa
postupne  stávajú  menej  príťažlivými,  menej  prijateľnými,  menej  presvedčivými.
Nenávisť,  pomsta,  pýcha  a  svojvoľná  mravopočestnosť  nachádzajú  menej  a  menej
nadšencov. Na represívne konania sa teraz pozerá tak, že majú veľmi neblahé
následky; nerovnoprávnosť a nespravodlivosť sa stávajú ťažšie odôvodniteľnými.
Vyťahovanie negatívnych bohov z dejín už nie je v móde, a ani presvedčivé, a
takéto extrémy strácajú punc prijateľnej platnosti.

.5.51.    Zodpovednosť nahrádza hriech, etika nahrádza pomstychtivé moralizovanie,
a pochopenie nahrádza odsudzovanie. Také výrazy ako ‘dobrý’ a ’zlý’ sa stávajú
relatívnymi, a čoraz viac sa definuje a uznáva rámec ako prispievajúci faktor.
Spoločenský zdravý rozum začína nahrádzať hystériu, a propaganda nenávisti sa už
tak ľahko nedá predávať obyvateľstvu.

.5.52.    Hoci tento postupný vývoj vedomia v dnešnej dobe prevláda vo veľkej
časti západného sveta, stále mu odolávajú oblasti na zemeguli, kde prevládajú
starí bohovia. Tam náboženské vojny a ich politickí prívrženci naďalej skresľujú
duchovnú pravdu a šíria ľudské požiare a vojny.

.5.53.    Je nanajvýš zaujímavé, že závoj nevedomosti, ktorý zahaľuje tieto
kultúry, v súčasnosti prelamujú elektronické komunikačné médiá, ktoré odrovnávajú
politické hranice. Kto si kedy myslel, že zlo postupne stratí svoje zovretie skrz
tranzistorový čip?

.5.54.    Posolstvo pravdy a slobody je teraz voľne dostupné takmer každému.
Tyrania padá pod náporom internetu. Informácie sú teraz najmocnejším nástrojom
vynájdeným od čias, keď Gutenberg vynašiel tlačiarenský stroj.

.5.55.    Prostredníctvom otvorenej komunikácie sa celé ľudstvo konečne stmelilo a
prepojilo v rodiacej sa slobode a bratstve. Rôznorodé ‘jazyky’, ktoré rozdeľovali
ľudstvo do konfliktných rozdelení, sa teraz zjednocujú v spoločnej reči, ktorú
dokonca aj deti ľahko chápu.

.5.56.    Objavenie sa nového modelu skutočnosti sa prejavilo aj v pomerne
spontánnom, nedávnom zániku totalitného, ateistického komunizmu v bývalom ZSSR a
východnej Európe. Jeho úpadok vo zvyšnom svete je tiež nevyhnutný, a zaručený
otvorenou komunikáciou, ako aj ekonomickou nevyhnutnosťou. Komunizmus v ZSSR padol



bez jediného výstrelu. Nebol ‘porazený’ ‘vojnou proti zlu’, ale objavením sa jej
opaku. Vývoj neprebieha skrze porážku negatívneho, ale voľbou a pridržiavaním sa
pozitívneho. To sa preukázalo aj pri pokojnom usporiadaní Severnej a Južnej Kórey.

.5.57.    Aj vo svete vedy takisto dochádzalo k veľkým zmenám v posledných rokoch
minulého storočia. Predchádzajúca zaslepenosť vedy spočívala v jej obmedzovaní sa
na  deterministický  materializmus  newtonovského  lineárneho  modelu  skutočnosti,
ktorá odsudzovala vedecké uvedomovanie a zapríčinila jeho ustrnutie na úrovni
vedomia, ktoré ciachuje na 499. Toto je úroveň Newtona, Einsteina, Freuda a
všetkých  ďalších  veľkých  mysliteľov  a  vedcov.  Informácia,  ktorá  sa  nedala
vysvetliť integrálnym počtom, sa ignorovala ako ‘chaotická’ a mimo sféry vedeckého
bádania.

.5.58.    Keďže všetok život a jeho vnútorné procesy sú nelineárne, všetky
poznatky {týkajúce sa života}, a {vlastná podstata} skutočnosti {života}, boli
veľmi vzdialené od modelu toho, čo bolo možné {, a teda prípustné,} z pohľadu
klasickej  vedy.  Toto  všetko  sa  zásadne  zmenilo  s  objavom  teórie  chaosu,  či
nelineárnej dynamiky, ktorá otvorila všetok život {, a jeho procesy,} k bádaniu.
Objavil sa most, ktorý umožnil chápanie medzi vedou a duchovnosťou, a to vďaka
objasneniu, ktoré umožnila ciachovaná stupnica vedomia.

.5.59.    Veda sa rozhodla, že ak niečo nie je definovateľné a merateľné {, lebo
motto vedy je:} (‘naozajstné je {len to, čo je} odmerateľné’), {tak potom} je to
neskutočné a vyfantazírované. Tým veda zneplatnila akékoľvek seriózne štúdium
alebo  skúmanie  ľudských  hodnôt  lásky,  súcitu,  krásy,  odpustenia,  inšpirácie,
viery, spolupatričnosti, vernosti, vďačnosti, nádeje a šťastia – inými slovami,
všetkého, čo tvorí vlastné jadro a pravú podobu ľudskej existencie a motivácie {,
a to pre každého, aj toho zarytého vedca, ktorý to však nemôže chápať, pretože je
‘pripojený’ na úroveň vedomia 400-viek}.

.5.60.    Veda tak isto nie je schopná pochopiť významnosť nuansí a toho, čo je
nemerateľné.  Veda  je  však  doteraz  najlepším  nástrojom,  ktorý  mal  človek  {k
dispozícii} na vyhodnocovanie a ovplyvňovanie fyzického sveta. To, že {veda} má
svoje hranice, nie je jej chybou, ale len vymedzuje rozsah jej užitočnosti. Veď
poznať svoje medze je silnou stránkou, nie slabinou.

.5.61.    Dôležitým prvkom teórie chaosu je objav {existencie energetických polí,
ktoré k sebe prirodzene priťahujú to, čo je im podobné, napr. energetické pole
duchovného  študenta  priťahuje  k  sebe  duchovné  udalosti  a  priateľov,  a  nie
zlodejov. V odbornej literatúre sú to} takzvané ’atraktorové polia’. Tieto polia
{pri ich bádaní} odhaľujú, že za tým, čo sa {ľuďom navonok} javia ako {samozrejme
viditeľné, ale} nevysvetliteľné, chaotické a náhodné udalosti, je v skutočnosti
skryté {, teda neviditeľné, } energetické pole, ktorého zákonitosti {, v podobe
neviditeľných obrazcov, } ovplyvňujú to, čo sa nám {vo viditeľnom svete} javí ako
náhodné udalosti. Tieto ‘náhodné’ udalosti, sa v odbornej literatúre nazývajú}
‘stochastické‘. Tieto zákonitosti {, s ich neviditeľnými obrazcami zoskupení} sú
postrehnuteľné za zdanlivo nezmyselnými alebo nepochopiteľnými javmi v prírode,
{kde je možné si tieto ledva postrehnuteľné zákonitosti pri podrobnom bádaní,
použitím modelovania na výkonných počítačoch, povšimnúť,} a pomocou nich vysvetliť



napríklad globálne a ekologické zmeny a priebeh poveternostných pomerov, ako aj
samotný tlkot ľudského srdca.

.5.62.    Nevysvetliteľné zostáva nepredvídateľné, ale stáva sa pochopiteľným.
Rebríček úrovní duchovnej skutočnosti je teraz overiteľný a sprístupnený, nakoľko
ide o predtým neviditeľné sféry, ktorých dôležitosť sa netušila. To, že každé
ľudské správanie a presvedčenie je ovládané úrovňami vedomia s narastajúcou mocou,
s vlastnými skrytými príťažlivými poľami, je poznanie, ktoré ozrejmuje podstatu
správania sa ľudstva v priebehu {jeho} histórie.

.5.63.    Poznanie ciachovanej úrovne vedomia akejkoľvek kultúry, národa, skupiny,
osoby alebo inštitúcie odhalí veľmi predvídateľný rozsah očakávaných postojov,
myšlienok, emócií a mentálneho obsahu. Podobne ako kŕdle vtákov, ktoré nasledujú
{pri ich lete} neviditeľný obrazec zoskupenia {, a nie ľudskou mysľou vymyslenou
aerodynamikou},  aj  súbory  pravidiel  správania  sa  celých  častí  spoločnosti  sú
otvorené pre štúdium a pre ich uvedomovanie si. Daná skupina obyvateľstva môže
prijať len taký model skutočnosti, ktorý je v medziach jej vlastných kritérií
alebo nie príliš mimo nich, na ktoré poukazujú jej vrodené, ciachované polia
vedomia.

.5.64.    Tieto neviditeľné energetické polia sú mimo času a priestoru, a sú
prítomné všade počas celej ľudskej histórie, v ktoromkoľvek čase, a pre každého.
Podobne ako rádiový prijímač, každý človek je naladený na myšlienkové pole svojej
vlastnej úrovne vedomia. Tí, ktorí sú napríklad na úrovni 300, rezonujú {s poľom}
úplne inak ako tí, ktorí sú na úrovni 400. Každá úroveň má nábeh znevažovať
naozajstnosť ostatných úrovní. Napríklad, na úrovni 190 je Hrdosť veľmi silným
motivátorom, napr. hitlerovské Nemecko. Hrdosť sa potom stáva odôvodnením, ako aj
prostriedkom a cieľom na sebarealizáciu.

.5.65.     Na  rozdiel  od  toho,  v  400-vke  prevláda  rozum,  logika  a  vedecké
informácie. Tomu je tak až dovtedy, kým vedomie nedosiahne 500-vky, kedy láska a
súcit nadobúdajú nejaký skutočný význam, naozajstnosť, a sú základom správania.

.5.66.    Konflikt medzi rôznymi úrovňami energetických polí {sa prejavuje tak,
že}  ovplyvňuje  z  neho  plynúce  ťažkosti  medzi  triedami  {spoločnosti},  ako  aj
násilné zrážky v spoločnosti so všetkými jej politickými stanoviskami. Kyvadlo
verejnej mienky má sklon sa kývať z jedného extrému do druhého, v ktorom sa
vládnuca skupina snaží likvidovať názory tých, ktorí sa vymykajú jej prevládajúcim
myšlienkovým schémam a presvedčeniam. Na vyšších úrovniach sa konflikt rieši s
porozumením, so súcitom, s pochopením, zatiaľ čo na nižších úrovniach sa konflikt
rieši svármi, prenasledovaním a vojnou.

.5.67.    Vynorenie sa ľudstva z temnoty a nevedomosti minulosti do nádeje a
prísľubu Svetla nebolo doteraz rozpoznané ako to, čím je, a {teda} ako zásadný
posun, ktorý {tento posun} vlastne naznačuje. Tento obrovský posun {cez dôležitú
hranicu 200,} zo 190 na 207 je najzávažnejšou a najvýznamnejšou udalosťou v celej
histórii ľudstva. Typické preň bolo, že jeho príchod bol tichý, nevyslovený, a
mimo dosahu zdanlivosti vnímania. Možnosť tejto eventuality ako osudu človeka bola
predpovedaná výskytom veľkých avatárov v ľudstve.



.5.68.    Nekonečná sila Božstva vyžaruje nadol cez úrovne vedomia ako slnečné
svetlo v lese. Udržiava všetok život. Keď je zbavené moci Svetla, vedomie sa
navracia k jeho prechodnej, mylnej náhrade, nazývanej sila. Sila je obmedzená,
zatiaľ čo moc je neobmedzená. Preto je koniec {v časovom merítku Boha} istý,
pretože sila nemôže obstáť proti moci, a bez prílevu moci, sa sila, zo svojej
podstaty, vyčerpá a vyhasne sama.

.5.69.    S rozšírením vedomostí o nelineárnu nedualitu skutočnosti sa stane
ohromujúco zrejmým, že najzávažnejšie, radikálne vedecké tvrdenie, ktoré je možné
vysloviť, je vlastne ‘Najvyššia Chvála Bohu’.

 

3) HONZA: Část, ve které Skupina praktikuje vzdávání:
Zde postupně zveřejňujeme překlady textů skupin Dr. Hawkinse, potřebné na vzdávání
se.

    Dnes se budeme navazovat krátkým videem na poslední stranu, stranu č.16:

Dnes jsme část, kde skupina praktikuje vzdávání, připravili jinak. Předtím než se
budeme věnovat videu Julo přečte slovenský překlad, pak pustím   
–  video  –„Poslední  Dveře“,  a  po  něm  Julo  opět  přečte  pro  upevnění  těchto
Hawkinsových slov slovenský překlad.

JULO:

Posledné dvere – YouTube

{Vo vašej duchovnej práci raz príde čas, keď vám je jasné, že všetky javy,
myšlienky, pocity sú povšimnuteľné jedine oproti pozadiu, ktoré je tiché, a tak},
svoju oddanosť nasmerujete na rozpoznanie tohto fenoména ticha, nachádzajúcom sa
vo vás, a to tým, že uvoľníte všetko, čo mu stojí v ceste {, teda si prestanete
zaostrovať  sa  na  zvuk,  čo  je  obsahom,  akým  sú  pocity,  myšlienky,  javy  –
a zaostríte sa na to tiché pozadie}.

{Postupným vzdávaním sa obsahu} sa myseľ postupne stáva tichšou, až {raz} príde
okamih, {kedy vám dôjde, že je tu ešte jedna posledná ‘vec’, ktorej sa treba
vzdať, a tou ‘vecou’ ste samotný vy, teda}, kedy jediné čo ostáva ste vy. Jediná
‘vec’, ktorá zostala a ktorej sa treba vzdať, je pocit ‘ja’ – {to ‘ja’, } ktoré
ste vždy považovali za ‘seba’; a prídete na to, že aj ‘seba’ musíte vzdať. Pri
posledných dverách do {stavu} osvietenia stojí smrť. {Ale je to iba} smrť, ako  ju
vy chápete. Smrť, ako ste ju {doteraz} zakúsili. Smrť, ako sa o nej všeobecne
verí. Pretože ak si o sebe myslíte, že vy ste tým samotným životom, tak tento
odovzdať Bohu znamená zomrieť.

V tom bode, výcvik, ktorý ste mali ako bojovník počas mnohých {minulých epizód}
životov – a to ochotu zomrieť za väčšiu vec, vyjde do popredia. Že ste boli
schopný spáchať harakiri, ochota zomrieť za svoje presvedčenia. A potom príde
veľká hrôza zo smrti, pretože všetky tie razy, ktoré ste zomreli v minulých
{epizódach} životov, bola banalita. Šup, ste mimo tela – a vravím vám, život je



lepší ako bol pred tým. Takže nikdy {pred tým} ste smrť {ešte} nezakúsili. Nikto
{ešte} nezakúsil smrť. Toto je jeden jediný raz, kedy vlastne môžete zomrieť. {V
tomto bode} je {vo vás} poznanie, že to, pred čím stojíte, je absolútna {,
naozajstná, a jediná možná} smrť. A potom sa objaví hrôza z ničoty { bytia v
nebytí}. {Čo pre všedné ja znamená, že} ak to, v čo verím a som tomu oddaný, že
som ‘ja’ – tak ak sa toho vzdám, tak sa stanem ničím. Je tu strach zo smrti,
a strach z prázdnoty. V tom bode, v tom bode, tí, ktorí tadiaľ prešli – energia
tých, ktorí prešli cez tento bod, príde ku vám. A vy si spomeniete: „Choď rovno
vpred, bez ohľadu na to, čo sa deje, bez ohľadu na to, aký prudký ten strach je“.
Najväčší strach zo všetkých {strachov} – choď cezeň. A tak táto hrôza trvá, nuž,
šokujúco desivú minútu – a zvládli ste cez to sa dostať. Takže významné entity,
ktoré tadiaľ prešli – a keď ste tam, vidíte, kto tam bol, viete, kto tam bol,
a kto sa obrátil späť. Väčšina sa obrátila späť, 85% sa ich obrátilo späť.

Preto chcem dať veľmi jasné pokyny:

V Tvojom mene, Ó, Vznešený Pane, v okamihu smrti zomrite pre Boha, a prejdite cez
strach.  A vtedy {tam} stojí odvíjajúca sa sláva, žiara taká veľkolepá, taká mimo
všetkého pochopiteľného, mimo toho, čo je ľudsky poznateľné; pretože v tom bode
prestávate byť ľudským, prešli ste mimo samotnú ľudskosť – v prítomnosti Božstva.

Je jedno základné tvrdenie v {jednej časti Budhizmu, v} Zen, na ktoré sa dá
spoľahnúť, a to úplne, a to je: „Prejdite cez všetok strach, bez ohľadu na to, čo
sa deje“. Prejdite cez všetok strach, oddaní duchovnej pravde, bez ohľadu na to,
čo sa deje. {Ale} v prvom rade sa uistite, že {to, čomu ste oddaní,} je duchovná
pravda. Po druhé, uistite sa, že to viete z poznania takej {entity}, ktorá to
dokázala. Mal by to byť učiteľ, ktorý tam bol. Vedzte, s presvedčením na betón, že
to, čo je vo vás a čo je oddané k dosiahnutiu Boha, je to, čo vás priviedlo až k
bodu smrti. A v tom čase si teda človek povie: Pre teba, Ó, Vznešený Pane, Bože,
pokladám svoj život. A tieto slová budú s vami, amen.

KONIEC

Nyní přejdeme k videu Poslední dveře:

Prosím přepněte si v nastaveních pomocí ikonky se čtyřmi čtverečky, tak aby jste
viděli jen toho, co právě hovoří a můžete si ještě zvolit nastavení na celou
obrazovku, pokud to ještě nastaveno nemáte.

Sdílím obrazovku počítače a pouštím úryvek z videa:

 

Předávám opět slovo Julovi pro zopakování překladu:

JULO: 

Posledné dvere – YouTube

{Vo vašej duchovnej práci raz príde čas, keď vám je jasné, že všetky javy,



myšlienky, pocity sú povšimnuteľné jedine oproti pozadiu, ktoré je tiché, a tak},
svoju oddanosť nasmerujete na rozpoznanie tohto fenoména ticha, nachádzajúcom sa
vo vás, a to tým, že uvoľníte všetko, čo mu stojí v ceste {, teda si prestanete
zaostrovať  sa  na  zvuk,  čo  je  obsahom,  akým  sú  pocity,  myšlienky,  javy  –
a zaostríte sa na to tiché pozadie}.

{Postupným vzdávaním sa obsahu} sa myseľ postupne stáva tichšou, až {raz} príde
okamih, {kedy vám dôjde, že je tu ešte jedna posledná ‘vec’, ktorej sa treba
vzdať, a tou ‘vecou’ ste samotný vy, teda}, kedy jediné čo ostáva ste vy. Jediná
‘vec’, ktorá zostala a ktorej sa treba vzdať, je pocit ‘ja’ – {to ‘ja’, } ktoré
ste vždy považovali za ‘seba’; a prídete na to, že aj ‘seba’ musíte vzdať. Pri
posledných dverách do {stavu} osvietenia stojí smrť. {Ale je to iba} smrť, ako  ju
vy chápete. Smrť, ako ste ju {doteraz} zakúsili. Smrť, ako sa o nej všeobecne
verí. Pretože ak si o sebe myslíte, že vy ste tým samotným životom, tak tento
odovzdať Bohu znamená zomrieť.

V tom bode, výcvik, ktorý ste mali ako bojovník počas mnohých {minulých epizód}
životov – a to ochotu zomrieť za väčšiu vec, vyjde do popredia. Že ste boli
schopný spáchať harakiri, ochota zomrieť za svoje presvedčenia. A potom príde
veľká hrôza zo smrti, pretože všetky tie razy, ktoré ste zomreli v minulých
{epizódach} životov, bola banalita. Šup, ste mimo tela – a vravím vám, život je
lepší ako bol pred tým. Takže nikdy {pred tým} ste smrť {ešte} nezakúsili. Nikto
{ešte} nezakúsil smrť. Toto je jeden jediný raz, kedy vlastne môžete zomrieť. {V
tomto bode} je {vo vás} poznanie, že to, pred čím stojíte, je absolútna {,
naozajstná, a jediná možná} smrť. A potom sa objaví hrôza z ničoty { bytia v
nebytí}. {Čo pre všedné ja znamená, že} ak to, v čo verím a som tomu oddaný, že
som ‘ja’ – tak ak sa toho vzdám, tak sa stanem ničím. Je tu strach zo smrti,
a strach z prázdnoty. V tom bode, v tom bode, tí, ktorí tadiaľ prešli – energia
tých, ktorí prešli cez tento bod, príde ku vám. A vy si spomeniete: „Choď rovno
vpred, bez ohľadu na to, čo sa deje, bez ohľadu na to, aký prudký ten strach je“.
Najväčší strach zo všetkých {strachov} – choď cezeň. A tak táto hrôza trvá, nuž,
šokujúco desivú minútu – a zvládli ste cez to sa dostať. Takže významné entity,
ktoré tadiaľ prešli – a keď ste tam, vidíte, kto tam bol, viete, kto tam bol,
a kto sa obrátil späť. Väčšina sa obrátila späť, 85% sa ich obrátilo späť.

Preto chcem dať veľmi jasné pokyny:

V Tvojom mene, Ó, Vznešený Pane, v okamihu smrti zomrite pre Boha, a prejdite cez
strach.  A vtedy {tam} stojí odvíjajúca sa sláva, žiara taká veľkolepá, taká mimo
všetkého pochopiteľného, mimo toho, čo je ľudsky poznateľné; pretože v tom bode
prestávate byť ľudským, prešli ste mimo samotnú ľudskosť – v prítomnosti Božstva.

Je jedno základné tvrdenie v {jednej časti Budhizmu, v} Zen, na ktoré sa dá
spoľahnúť, a to úplne, a to je: „Prejdite cez všetok strach, bez ohľadu na to, čo
sa deje“. Prejdite cez všetok strach, oddaní duchovnej pravde, bez ohľadu na to,
čo sa deje. {Ale} v prvom rade sa uistite, že {to, čomu ste oddaní,} je duchovná
pravda. Po druhé, uistite sa, že to viete z poznania takej {entity}, ktorá to
dokázala. Mal by to byť učiteľ, ktorý tam bol. Vedzte, s presvedčením na betón, že
to, čo je vo vás a čo je oddané k dosiahnutiu Boha, je to, čo vás priviedlo až k



bodu smrti. A v tom čase si teda človek povie: Pre teba, Ó, Vznešený Pane, Bože,
pokladám svoj život. A tieto slová budú s vami, amen.

KONIEC

HONZA: Tímto je hlavní program u konce. Zbývá už jen dodat: Julko, děkujeme za
vše, co pro naši skupinu děláš, za překlady veškerých textů, kapitol druhé knihy a
videí.

Zahajujeme Neoficiální část setkání:

4) Odezvy a Odpovědi (11) na emaily a setkání z 12. července/júla 2021.

Na dnešek mám připravených pět  odezev a jednu informaci k živému setkání:
a. – Nové informace k živému setkání v září/septembri 2021
b. – Odezva od Ivana
c. – Odezva od Amandy na odpovědi její odezvy z 12 července/júla 2021
d. – Odezva od Martiny
e. – Odezva od Adama
f. – Odezva od Jindry

 

 

ad a.) Info k živému setkání v září/septembri 2021

Po návštěvě Ašramu ve Střílkách je vše domluveno a nic nebrání uskutečnění živého
setkání v termínu 17.-19. září/septembri 2021 v areálu Ašrámu v budově Gangy,
kterou budeme mít na víkend pronajatou. Vyšli nám díky osobnostním kontaktům
vstříc a poskytli v soukromí azyl. Dostal jsem ceník a zjištěné ceny promítnu, do
závazné přihlášky na živé setkání a přihlášku s programem vložím na web
hawkins.support. Už na tom intenzivně pracuji, do středy to bude na webu i
informaci rozešlu e-mailem.

ad b.) – Odezva od Ivana.
Tento email přečtu celý a pak předám slovo Julovi:

Dobré ráno Julo.

Ďakujem za odpoveď a usmernenie a za odseky 21, 22. Trafil si do čierneho ako
vždy, a ako vždy doteraz, práve to som potreboval. Nebolo jednoduché zvládnuť
masívny útok Ega.

Úprimne ďakujem ešte raz

Ivan

Dodávám, že Ivan prvotně reagoval na překlad Hopkinsových slov v minulé neveřejné
části, na který Julo dlouhým emailem Ivanovi odpověděl a nyní Ivanovi i slupině
jen dodává zkráceně několik rad:



JULO:

Ivan,

A vždy, keď ego niečo napadne, skús si spomenúť, že ono narušuje to ticho, ktorým
chceš ty byť, SUR_15/16: Ticho prevláda, takže ticho nie je prerušované a nie je
vytláčané zvukom; nič nenarušuje jeho kľud, a  nič neprekáža jeho pokoju.  

a  že  s  obsahom  blabotancov  mysle  nechceš  mať  nič  spoločné,  SUR_9/16:  Od
pozorovaných javov sa dá odpútať na základe stiahnutia zámeru niečo s pozorovanými
javmi ‘robiť’, ako napríklad vytĺkať pôžitok alebonejakú emóciu.  

lebo vieš, že B2K5.5: Ego má vlastné osobné záujmy a odôvodnenia negatívneho
postoja. 

nakoľko B2K6.20: Úlohou ega je zabezpečenie svojho pretrvávania a prežitia. 

a preto B2K6.20: Ego má nekonečné schémy na zlepšenie {šancí svojho} prežitia –
niektoré neokrôchané, iné očividné, ďalšie nenápadné a skryté. 

In peace, Julo. 

 

Ad c. – Odezva od Amandy na odpovědi její odezvy z 12 července/júla 2021
Tento email přečtu rychle celý a pak postupně jej budu pročítat znovu a Julo bude
k jednotlivým částem odpovídat.

Dobré ráno, 

chtěla bych Julovi moc poděkovat za zpětnou vazbu na můj e-mail. Velmi si vážím
času a energie, které byly věnovány mému podnětu. Děkuji.

Níže zareaguji na některé věci, které Julo říkal a zároveň ještě poprosím o
zodpovězení některých otázek, které ve mně vyvstávají a já moc nevím, co s nimi.

Tedy:

„Mrzutost“ (finanční dary)
Julo se ptal, co se změnilo v tom, že jsem postřehla mrzutost a je to u mě
přehlednější.

Já: Zdálo se mi, že se jedná o mrzutost. Jsem psycholog a tak, jak jsi to, Julo,
předtím povídal, mi přišlo – z hlediska neverbáního i paraverbálního – že tam ta
mrzutost byla. Ale nechci to rozporovat.
Díky tvé odpovědi, Julo, jsem si uvědomila, jaký je ve mně aktuálně rozpor: jak
skloubit svoji profesi, kde jsou některé věci zkrátka dané (např. diagnostika,
teorie apod.) a oproštění se od těchto a spíše pracovat ve směru Dr. Hawkinse.

Že je pro mě situace přehlednější, myslím to, že mi „trklo“, že nestačí jen
posílat vděk, ale poskytnout vám reálnou zpětnou vazbu (finanční dar). Dává mi to



smysl. (Spíš jsem se na sebe po tvé reflexi, Julo, trochu zlobila, že mi to
nedošlo dříve.) Nyní je mi vše jasnější a v rámci svých možností posílám další
finanční příspěvek.

Děkuji.

Nyní k mým bodům z předešlého e-mailu:
2) Smrt ega
Děkuji za reflexi.

Současně  se  přiznám,  že  mi  není  jasné,  „co  se  mi  to  tedy  stalo“?  Byly  to
halucinace? Nebyly? Proč to ke mně přišlo?

4) Ego vs. Já
Julo, tato tvoje reakce mi pomohla obzvlášť. Děkuji.

Ještě bych k tomu ráda dodala, že knih – těch duchovních, filozofických aj. – jsem
mnoho nepřečetla. Vlastně téměř nic. 

Četla jsem jen Dr. Hawkinse, a to jeho 3 knihy v českém překladu (+ Yongey Mingyur
Rinpočche: Umíráme každý den), toť asi vše. Ze stránek Hawkins support toho mnoho
prostudované nemám (a to z toho důvodu, že v období, kterým jsem teď procházela,
jsem na to neměla kapacitu). Současně si uvědomuji, že mnoho odpovědí na moje
otázky je ukryto tam (tj. na vašich stránkách) a že je pro mne v tomto směru
žádoucí, abych s větší pečlivostí začala studovat.
Knihy, kterých mám tolik načteno, jsou zejména odborné (psychologické). Nejen, že
je psychologie mojí profesí; zároveň jsem v těch knihách hledala odpovědi na své
otázky (témata týkající se mého dětství aj.) a v neposlední řadě mne tento obor
zkrátka naplňuje, je mým koníčkem.

Tedy není to tak, že bych četla mnoho spirituálních knih s cílem zvýšit si svojí
úroveň vědomí. Ne.

Je  ve  mně  mnoho  témat  (tj.  témata  neošetřeného  ega),  na  kterých  se  snažím
pracovat. Aktivně. A to, myslím (z úhlu pohledu mého makovníku � ) je právě to
odstraňování bahna. Nebo se mýlím a je to ještě celé jinak?
Pravdou je, že chodím na psychoterapii (v rámci své další odborné přípravy) a tam
je, jak jsi Julo již někde poznamenal, stávající obsah nahrazován jiným obsahem.
No, a mně se to celé tak trochu plete. Teď už vnímám, že ta terapie nejde úplně v
souladu s Dr. Hawkinsem. Ale co s tím? Nějak mi to celé nesedí a nevím, jak dál.

V průběhu sebepoznávání se dostávám do momentů, kdy se zdá, že své ego ošetřuji
(psychoterapie a současně vaše rady od Dr. Hawkinse) a kdy rozpouštím mnohá
stanoviska. Jenže je ve mně těch neošetřených témat tolik, že se mi někdy stává,
že se vše jeví ok, ale pak na mě vyskočí zase něco, co ještě zpracované nemám. A
to je matoucí.

Díky tvé odpovědi, Julo, jsem si uvědomila, že to prostě musím nechat být –
„vykašlat se na to“ – a začít s každodenním obměkčováním stanovisek a nabiflováním
se postupů, které uvádíš.



Děkuji za to.

6) Jak pracovat s tím, co ke mně přichází? (Vhledy)
Julo, vhledy nemyslím duchovní trknutí. Spíš trknutí, které mají reformátorský
charakter (pracuji multioborově a zdá se, že bych mohla některé své vhledy
poskytnout těm, kteří v systému stojí nejvýše a kteří chystají určité systémové
změny, avšak zatím hledají způsob, jak to udělat). Mě určité možnosti trkly a nyní
jsem v bodě, kdy nevím, jestli s tím mám aktivně něco dělat (např. jen si třeba
domluvit schůzku se zástupci systému), nebo to mám spíše nechat být.

Dotazy mimo můj předešlý e-mail:
1) Lze oscilovat mezi jednotlivými úrovněmi vědomí?
Stává se mi totiž, že témata, na kterých pracuji (například na té psychoterapii +
další svojí sebereflexí), se očišťují a to mě jakoby zdvihá výše, ale pak jsou
témata, kde ego ošetřené není, a to mne sráží. 

Jak poznám (podle čeho, vyjma svalového testu) převládající úroveň (svého) vědomí?

2) Předbíhání karmy
Zdá se, že aktivní duchovní práce s cílem „dostat se výše“ bez toho, aniž by bylo
odstraněno bahno, je nežádoucí.
Moje otázka: Co dělat, když na sobě aktivně pracuji ve svém sebepoznávání /
sebereflexi (vč. psychoterapie) + mám záměr + oddanost …- a ono mě to táhne výš,
ačkoli to bahno ještě všechno odstraněné nemám?
Co mám dělat pro to, abych v tomto svém případě nepředbíhala karmu? Máš, Julo,
nějaký tip, co bych mohla udělat jinak?
Předem děkuji.

A co konkrétně znamená v tvém pojetí „(…) Nehrabat se na vyšší (úroveň vědomí),
ale odstraňovat podložku nižšího?

Co- na nějakém názorném příkladě – znamená to „hrabat se na vyšší úroveň vědomí“?
Ptám se na to vlastně proto, že se zdá, že je moje kormidlo nyní odchýlené, ale já
nevidím v čem přesně je ten zakopaný pes.

Předem velmi děkuji za zpětnou vazbu.
Vážím si všeho, co děláte a jsem za to nesmírně vděčná.

Opět Vás prosím, aby byl tento e-mail anonymizován pod jménem Amanda. �

S úctou

Amanda

 

Odpověď:

Opäť žlté sú JULOVE odpovede.

Dobré ráno,



chtěla bych Julovi moc poděkovat za zpětnou vazbu na můj e-mail, {ktorý ste
čítali, a je uvedený aj s odpoveďami na stránke z dňa12.júla/července 2021}. Velmi
si vážím času a energie, které byly věnovány mému podnětu. Děkuji.

Níže zareaguji na některé věci, které Julo říkal a zároveň ještě poprosím o
zodpovězení některých otázek, které ve mně vyvstávají a já moc nevím, co s nimi.

Tedy:

„Mrzutost“ (finanční dary)

Julo se ptal, co se změnilo v tom, že jsem postřehla mrzutost a je to u mě
přehlednější.

Já: Zdálo se mi, že se jedná o mrzutost. Jsem psycholog a tak, jak jsi to, Julo,
předtím povídal, mi přišlo – z hlediska neverbáního i paraverbálního – že tam ta
mrzutost byla. Ale nechci to rozporovat.
Díky tvé odpovědi, Julo, jsem si uvědomila, jaký je ve mně aktuálně rozpor: jak
skloubit svoji profesi, kde jsou některé věci zkrátka dané (např. diagnostika,
teorie apod.) a oproštění se od těchto a spíše pracovat ve směru Dr. Hawkinse.

Že je pro mě situace přehlednější, myslím to, že mi „trklo“, že nestačí jen
posílat vděk, ale poskytnout vám reálnou zpětnou vazbu (finanční dar). Dává mi to
smysl. (Spíš jsem se na sebe po tvé reflexi, Julo, trochu zlobila, že mi to
nedošlo dříve.) Nyní je mi vše jasnější a v rámci svých možností posílám další
finanční příspěvek.

Děkuji.

Nyní k mým bodům z předešlého e-mailu:

2) Smrt ega

Děkuji za reflexi.

Současně  se  přiznám,  že  mi  není  jasné,  „co  se  mi  to  tedy  stalo“?  Byly  to
halucinace? Nebyly? Proč to ke mně přišlo?

Bolo to veľmi platné a naozajstné, nakoľko všetko, čo zažívame, je platné a
naozajstné v každého jeho subjektivite. Do ‘a prečo’ nejdeme, lebo každé prečo je
zdržovanie egom, ale dá sa povedať, že máš záblesky, mieru a pokoja. Pokoj a mier
sú nepretržite v každom jednom z nás prítomné, ale čakajú na svoje objavenie. Na
odstránenie hliny v budúcej studni, nie v hnaní sa za vodou. Na odstránenie
mrakov, nie v hnaní sa za slnkom. Teda zabudnúť na tú príhodu zo sna, ale v zmysle
nie čo sa hovorovo myslí pod zabudnutím – čo je vymazanie z pamäti, ale odpútanie
sa  od  tej  príhody,  teda  odpojenie  hodnotení,  myšlienok  a  emócií  s  príhodou
zviazané.

4) Ego vs. Já

Julo, tato tvoje reakce mi pomohla obzvlášť. Děkuji.



Ještě bych k tomu ráda dodala, že knih – těch duchovních, filozofických aj. – jsem
mnoho nepřečetla. Vlastně téměř nic.

Chvála Bohu. Lebo z tejto epizódy života pred počutím DRH učenia nemáš zakorenené
predpojatosti a stanoviská. O minulých epizódach nevieme.

Četla jsem jen Dr. Hawkinse, a to jeho 3 knihy v českém překladu (+ Yongey Mingyur
Rinpočche: Umíráme každý den), toť asi vše. Ze stránek Hawkins support toho mnoho
prostudované nemám (a to z toho důvodu, že v období, kterým jsem teď procházela,
jsem na to neměla kapacitu). Současně si uvědomuji, že mnoho odpovědí na moje
otázky je ukryto tam (tj. na vašich stránkách) a že je pro mne v tomto směru
žádoucí, abych s větší pečlivostí začala studovat.

Keď je študent pripravený počuť duchovnú pravdu, učiteľ sa sám objaví. A na
určitej úrovni si treba priznať, že nie, že si na preštudovanie DRH nemala
‘kapacitu’, ale nebola to všedného ja priorita; inými slovami, nebolo to v dosť
vysoko v rebríčku hodnôt, ktoré všedné ja považuje za dôležité. Čo je v úplnej
pohode, netreba sa viniť, raz to vybuble na vyššiu prioritu, a keď nie dnes, tak
možno zajtra, alebo pozajtra…. A tu si spomínala aj pripútanosť k dieťaťu. Ak
človek dosiahne úroveň vedomia odpútanosti od linearity, tak je mu samozrejmé, že
svet, v takej či onakej forme, sa postará o ‘pozostalých lieneárnikov’ (Julov
výmysel slovíčka, ktoré sem jaksi sadlo).

Knihy, kterých mám tolik načteno, jsou zejména odborné (psychologické). Nejen, že
je psychologie mojí profesí; zároveň jsem v těch knihách hledala odpovědi na své
otázky (témata týkající se mého dětství aj.) a v neposlední řadě mne tento obor
zkrátka naplňuje, je mým koníčkem.

Odborné  knihy,  ktoré  študuješ,  ti  pomáhajú  vykonávať  tvoju  profesiu  a  musíš
kvakotať ich obsah, aby si mala príjem a udržala si licenciu. Čo je pochopiteľné z
hľadiska riadiaceho orgánu, pretože chce mať uniformitu. A ďalej podľa B2K4.74
vieme, že zarytí materialisti nevyjadrujú v skutočnosti svoje osobné názory, ale
iba vyjadrujú energetické polia 400-viek, s ich prirodzenými obmedzeniami, ako aj
schopnosťami. Najmä v nižších 400-vkách sa často vyskytuje egoizmus týkajúci sa
intelektu, rozumnosti a uvažovania. V 400-vkách je preto Boh nahradený vedou ako
zdroj všetkého poznania a nádejou do budúcnosti. Ďalej Julo: Knihy, ktoré študuješ
ponúkajú riešenia na úrovni, na ktorej je dnešná psychológia. A na inej nikdy
nebude,  lebo  sa  babre  v  linearite.  A  keby  ju  svet  nepotreboval,  tak  by
neexistovala. Takže je ‘dobre’, že existuje.

Tedy není to tak, že bych četla mnoho spirituálních knih s cílem zvýšit si svojí
úroveň vědomí. Ne.

Chvála Bohu.

Je  ve  mně  mnoho  témat  (tj.  témata  neošetřeného  ega),  na  kterých  se  snažím
pracovat. Aktivně. A to, myslím (z úhlu pohledu mého makovníku � ) je právě to
odstraňování bahna. Nebo se mýlím a je to ještě celé jinak?

Doporučujem nepracovať na ‘mnoha tématach’, ale presvedčiť všedné ja, že sa bude



menej naháňať a tak ‘stihne’ v každodennom živote viac, a ďalej podľa SUR_2/16, ak
úplne pochopí jeden jediný duchovný princíp, ktorému ale treba porozumieť, aby sme
dospeli k Poznaniu Skutočnosti. Zvoľte si jeden duchovný princíp či nástroj, a
neúnavne  ho  uplatňujte,  až  do  jeho  úplného  vyčerpania:  odpúšťanie,  alebo
láskavosť, prevedené do úplného vyčerpania, alebo 3. krok z 12-krokového programu
‘Anonymní Alkoholici’, AA, alebo čokoľvek. Potom tento uplatňujte na každučkú
myšlienku, pocit, čin, správanie, a to bez výnimky. Stačí jediný skalpel na
rozpitvanie celého ľudského tela, a stačí jediný duchovný skalpel na odseknutie sa
od ega.

Pravdou je, že chodím na psychoterapii (v rámci své další odborné přípravy) a tam
je, jak jsi Julo již někde poznamenal, stávající obsah nahrazován jiným obsahem.
No, a mně se to celé tak trochu plete. Teď už vnímám, že ta terapie nejde úplně v
souladu s Dr. Hawkinsem. Ale co s tím? Nějak mi to celé nesedí a nevím, jak dál.

DRH vo svojich neskorších knihách popisuje, ako nahrádzať obsah obsahom. A práve
tie knihy sú populárne a rezonujú so všednými ja väčšiny svetovej populácie,
ktorých  cieľom  je  vylepšovať  si  obsah,  pretože  z  nevedomosti  nepoznajú
perspektívnejšie a trvalé riešenie, a ich ego to ani nechce vedieť, lebo by to bol
začiatok jeho konca. Julo sa rozhodol predložiť DRH učenie z jeho skorších kníh a
vybral  takú  tematiku  pre  tieto  stretnutia,  na  ktorej  počutie  je  potrebné
dosiahnutie určitej duchovnej zrelosti, aby to bol človek vôbec ochotný počúvať. A
jeden jediný jedinučký spôsob, ako sa na večné veky zbaviť takzvaných trápení je
preklenutie linearity, a stotožniť sa s tým, čo tú linearitu umožňuje ‘chytať’. A
z  tvojho  hľadiska,  Amanda,  je  potrebné  sa  raz,  pozvoľne  rozhodnúť,  čo  je
prioritou, čo má byť cieľom zamerania v tých ďalších okamihoch karmického tanca.
To rozhodnutie príde, keď podmienky na jeho príchod budú priaznivé. A budú aj
ďalšie epizódy životov, a môžeš to brať tak, že táto epizóda slúži iba na celkový
obkuk, čo ťa raz čaká. Môžeš sa na svoje povolanie pozerať tak, že je veľmi
potrebné pre tých, ktorí sa kúpu v nižších úrovniach, a bez teba by tí, ktorým
pomáhaš, boli stratení. Ak je tvoj zámer sa venovať iným, a to teda implicitne na
ich úrovni, tvoje odstraňovanie tvojich položiek zo zásobníka bude spomalené,
zastavené, a možno aj v spiatočke.  Rada od DRH z prednášky Spiritual Traps, Disc
3, znie v Julovom preklade, takto:

NOVÝ PREKLAD PRE SKUPINU:

„Keď som bol psychiater, zaoberal som sa s… takmer každý mal pod 200, ale bol som
chránený rolou, ach, bol som chránený energetickým poľom role. Nuž, keby som ich
namiesto  toho,  aby  som  ich  liečil  v  ordinácii,  sa  s  nimi  niekde  zabával,
pravdepodobne by to zo mňa odčerpávalo energiu… Vidíte, základné učenie je zostať
s duchovnými ľuďmi, stretávať sa so duchovnými ľuďmi, a vyhýbať sa tým, ktorí sú
negatívni… pretože odčerpávanie energie sa stáva nekonečným... Dávajte si pozor –
v okamihu, keď pociťujete nad niekým ľútosť, už ste vás dostali.„

Ďalej Julo. Pomáhaj ľuďom, ale nechoď do dokonca ešte nižších úrovní, ktoré by sa
dali nazvať temnotou zla, ako povedal DRH na prednáške v októbri/říjnu 2004,
Jednanie so Zlom, v Julovom preklade:



NOVÝ PREKLAD PRE SKUPINU:

Pýtajúca  sa  študentka  duchovna  pracovala  s  nejakým  druhom  terapeutického
strediska, ktoré pomáhalo s ťažko pomotanými pacientmi, niektorý z nich boli
predátori… cítila prenos energie z jedného z nich a dostala strach… tento klip je
reakcia DRH.

DRH:  Ježiš Kristus povedal, aby sme sa vyhýbali temnote zla práve z tohto dôvodu.
Robíte si svoju prácu v tom, že sa stretávate s ľuďmi a snažíte sa im pomáhať.
Chcete sa hrať so temnotou zla?

š:       Nie.

DRH:  Vidíte, čo sa stalo. To je to, čo povedal Ježiš Kristus, aby ste sa tomu
vyhýbali.

š:       Ale ako pomáhať, ako pomáhať…

DRH:  Povedal Ježiš Kristus, aby ste sa snažili pomáhať ľuďom? Čo učil? Povedal,
aby sme sa vyhýbali temnote zla. Pretože nie ste vybavení na to, aby ste ho
zvládli. Exorcisti…

š:       skáče mu do reči…

DRH: Pýtate sa ma otázku, nechcem od vás odrecitovávanie.

š:       Prepáčte.

DRH:   Exorcisti  sú  sami  zasiahnutí  takýmito  energiami.  Je  to  riziko,  ktoré
podstupujete, keď pracujete s ľuďmi na tejto určitej úrovni. Pokiaľ si mimoriadne
dobre nedávate pozor, mimoriadne dobre nedávate pozor, oni vycítia zraniteľnosť,
nech už je to akýkoľvek drasťák, pretože nepoznáte svoje karmické dedičstvo z
minulých životov, to, čo ste vy urobili iným a čo ešte musíte ‘splatiť’.

š:       Takže je to naozaj hra s ohňom.

DRH:  Áno, teraz, teraz ste to pochopili. …smiech… Prežili ste až doposiaľ.

V průběhu sebepoznávání se dostávám do momentů, kdy se zdá, že své ego ošetřuji
(psychoterapie a současně vaše rady od Dr. Hawkinse) a kdy rozpouštím mnohá
stanoviska. Jenže je ve mně těch neošetřených témat tolik, že se mi někdy stává,
že se vše jeví OK, ale pak na mě vyskočí zase něco, co ještě zpracované nemám. A
to je matoucí.

DRH ego nazýva zásobníkom vecí na spracovanie. A je to ‘matoucí’, lebo zásobník
obsahuje tak veľa položiek, že všedné ja sa vyžíva v tom, ako ich je veľa, a
vytvára prekážky, aby sa s tým niečo robilo, napríklad tým, že to vyhlási za
matoucí a preto sa to ani nedá poriadne začať.

Díky tvé odpovědi, Julo, jsem si uvědomila, že to prostě musím nechat být –
„vykašlat se na to“ – a začít s každodenním obměkčováním stanovisek a nabiflováním
se postupů, které uvádíš.



Děkuji za to.

Áno,  presne  ako  píšeš  –  nabifľovať  si  jeden  postup,  ako  sme  povedali  pred
chvíľkou.

6) Jak pracovat s tím, co ke mně přichází? (Vhledy)

Julo, vhledy nemyslím duchovní trknutí. Spíš trknutí, které mají reformátorský
charakter  (pracuji  multioborově  a  zdá  se,  že  bych  mohla  některé  své  vhledy
poskytnout těm, kteří v systému stojí nejvýše a kteří chystají určité systémové
změny, avšak zatím hledají způsob, jak to udělat). Mě určité možnosti trkly a nyní
jsem v bodě, kdy nevím, jestli s tím mám aktivně něco dělat (např. jen si třeba
domluvit schůzku se zástupci systému), nebo to mám spíše nechat být.

Máš si dohovoriť stretnutie. Na stretnutí predostrieš a ponúkneš, čo ti vo veci
trklo.  Ale  na  stretnutie  musíš  ísť  so  zámerom  a  vnútorným  presvedčením,  že
neočakávaš a nepredpokladáš ani ich reakciu a ani ich odpoveď. A keď ťa pošlú do
‘ri.., hája’, či už pri dohováraní si toho stretnutia, alebo kedykoľvek počas
stretnutia, alebo na konci stretnutia, tak s úsmevom poďakuješ za ich čas a
ochotu, že sa ti venovali. A pustíš to z hlavy. Je na vesmíre, či bude chcieť s
tým niečo urobiť, ty sa nebudeš vnucovať a ani ich presviedčať,…Budeš si mrmlať tú
jedinú nabifľovanú vetu, ktorú si si vybrala.

Dotazy mimo můj předešlý e-mail:

7) Lze oscilovat mezi jednotlivými úrovněmi vědomí?

Stává se mi totiž, že témata, na kterých pracuji (například na té psychoterapii +
další svojí sebereflexí), se očišťují a to mě jakoby zdvihá výše, ale pak jsou
témata, kde ego ošetřené není, a to mne sráží.

Každý jeden osciluje, a je to normálna človečina. Keby Boh, ako zdroj vedomia,
chcel, aby to bolo ináč, tak by to bolo ináč. Čo robiť? Byť s tým v pohode.
Uvedomovať si zámer toho-ktorého svojho chovania. Nie, že by sa to chovanie
spočiatku zmenilo, ale už samotné uvedomenie si zámeru ega ti dá podklad na
obmäkčenie daného stanoviska. Všetci sme si utvrdzovali svoje stanoviská počas
mnohých epizód životov, takže sa nedá očakávať, že ich všetky obmäkčíme alebo
dokonca odstránime do víkendu.

Jak poznám (podle čeho, vyjma svalového testu) převládající úroveň (svého) vědomí?

Každý je zo začiatku zvedavý na ‘svoju’ úroveň vedomia, lebo je to tak veľmi
populárne. V skutočnosti, z hľadiska duchovného pokroku, je to nezaujímavé. Tým,
že to človek nejako pre seba naklame, sa nezdvihne je úroveň vedomia. Čo je
dôležité je smer, ktorým sa človek rozhodol ísť, a nie ako ďaleko sa ‘už’ dostal,
nakoľko v Skutočnosti čas neexistuje, a všetko je vlastne v sústavnosti terajšku,
ako sme si povedali o fotke z mobilu. Podľa prečítania si charakteristík úrovní
vedomia trkne človeku odpoveď. S tým sa snáď budeme zaoberať na niektorom z
ďalších stretnutí, možno.

8) Předbíhání karmy



Zdá se, že aktivní duchovní práce s cílem „dostat se výše“ bez toho, aniž by bylo
odstraněno bahno, je nežádoucí.

Áno. Zámer je to najdôležitejšie. A nepretvarovať sa v dobrote a láskyplnosti,
ktoré, toto pretvarovanie, nastavuje človeka na neskoršiu nestabilitu.

Moje otázka: Co dělat, když na sobě aktivně pracuji ve svém sebepoznávání /
sebereflexi (vč. psychoterapie) + mám záměr + oddanost …- a ono mě to táhne výš,
ačkoli to bahno ještě všechno odstraněné nemám?

Keď sa bahno objaví, v prvom rade ho treba rozpoznať, že je to bahno, priznať si,
že je to naozaj bahno, a že je naozaj tu, v tebe, napriek tomu, ako si to
‘nezaslúžiš’, lebo veď ty už si akože nad tým. A nechať ho na otvorenom vzduchu
vysušiť  odtečením  a  vyparením  vody,  teda  nazakrývať,  nepotláčať,  nič  s  ním
nerobiť, nehodnotiť, iba ho nechať schnúť. To je metóda, ktorú neskôr sme ju
nazvali postup štyri, ktorá je uvedená na 23. Novembra/Listopadu 2020 v našich
stretnutiach.

Co mám dělat pro to, abych v tomto svém případě nepředbíhala karmu? Máš, Julo,
nějaký tip, co bych mohla udělat jinak?

Předem děkuji.

Ako bolo povedané, nepretvarovať sa, teda aj si zanadávať, a pritom sa tešiť, že
človek iba nadáva, a nevykonáva to, čo je v obsahu tých nadávok. Neskôr sa tešiť z
toho, že veľké nadávky sú zamenené za menej štipľavé, ďalej, že už to nie je
tiráda nadávok, ale iba zopár slov, neskôr iba jedno slovo, neskôr, ani to
mrdnutie plecom a zagúľanie očami už nebude potrebné, neskôr, že vlastne ťa to už
nerozčuľuje, lebo vidíš nevinnosť iných v tej situácii, a prejsť pomaly na postup,
nami označený ako piaty, z ktoréhosi stretnutia… Hlavne ísť pomaly a sústavne si
uvedomovať zámer ega=všedného ja, ako z danej situácie chce ryžovať, teda dolovať
energiu na svoje prežitie. A tak isto aj všetky zádrhele sú samotným materiálom na
zanechávanie.

A co konkrétně znamená v tvém pojetí „(…) Nehrabat se na vyšší (úroveň vědomí),
ale odstraňovat podložku nižšího?

Co- na nějakém názorném příkladě – znamená to „hrabat se na vyšší úroveň vědomí“?

Nepretvarovať sa. Nekonať podľa návodu vyššej úrovne, hoci si vnútorne myslíme, že
to tak nie je. Napríklad sa tváriť milo k návšteve a po celý čas dusiť v sebe hnev
za nejakú pociťovanú krivdu z minulosti, ktorú si potom po návšteve vyvetráš na
manželovi alebo kto bude po ruke. Pri tej návšteve byť ‘normálny’ v zmysle
nesnaženia sa a radšej si sústavne potichu v hlave mrmlať tú nabiflenú vetu, až
kým  to  nejde,  a  potom  sa  slušne,  nie  milotovo,  ospravedlniť  a  ísť  napr.
skontrolovať dieťa alebo vybaviť zabudnutý telefonát. A keď si návšteva všimne, že
si nejaká nesvoja, tak povieš, že majú pravdu. Ako sme pred chvíľou povedali,
nenechávať si odčerpávať energiu.

Ptám se na to vlastně proto, že se zdá, že je moje kormidlo nyní odchýlené, ale já



nevidím v čem přesně je ten zakopaný pes.

Tým, že to píšeš je zrejmé, že kormidlo nie je odchýlené, iba fúka silný bočný
vietor. Citát zo Spiritual Truth vs Fantasy, Disc 2, od DRH znie v Julovom
preklade:

NOVÝ PREKLAD PRE SKUPINU:

„Takže vždy je tu priestor pre, vždy priestor pre zlepšenie. Nezáleží na tom, kde
sa nachádzate, stále je tu priestor na zlepšenie… najmä s manželským partnerom! To
je skvelá oblasť na zlepšenie, pretože vy dvaja vždy vytiahnete to, na čo sa je
potrebné sa pozrieť, a preto je to také cenné. Môžete vidieť, že máte skratové
konanie – Čo spravím? Ja stratím trpezlivosť – ty stratíš trpezlivosť.“ Ďalej
Julo. To sa dá očakávať a je to normálne u každého duchovného študenta.

Předem velmi děkuji za zpětnou vazbu.

Vážím si všeho, co děláte a jsem za to nesmírně vděčná.

Opět Vás prosím, aby byl tento e-mail anonymizován pod jménem Amanda. �

S úctou, Amanda

 

ad d. – Odezva od Martiny
Tento email přečtu celý a pak předám slovo Julovi:

Dobrý den, dobré ráno.

Setkání  skupiny  dr.  Hawkinse  sleduji  vždy  až  na  youtubu,  protože  rodinné
povinnosti mi nedovolují se toho účastnit online. Děkuji, že děláte tuto práci.
Chci reagovat na text, který četl Julo minulé pondělí, myslím, že to bylo až v
neoficiální části. Byl to text o tom, jak je dobré zanechat lidi, kteří s námi
nerezonují. Dotklo se mě to, protože myslím, že je to jedna z věcí, na kterých
musím pracovat. Já sama bych se označila za duchovního začátečníka, často tápu,
ale měla jsem v životě pár situací, které mě upozorňují a učí víc. K jedním z
takových patří i sen, který se mi zdál před pár lety. Chci se s vámi o to podělit.

Ve snu jsem byla na jakémsi tržišti, kde panovala příjemná atmosféra, procházela
jsem se a zachytila pohled nějakého neznámého člověka. Díval se na mě s takovou
láskou, že jsem se rozhodla, hned za ním jít. Vzápětí mi hlavou bleskla myšlenka,
že když za ním půjdu, moje máma a bratr mi přestanou rozumět, vzdálím se jim a
ztratím je. Po tomto kratičkém zaváhání se mi ten člověk ztratil a já ho víc
neviděla. Bylo mi to moc líto. S mámou i bratrem mám ve skutečnosti velmi dobrý
vztah.

K tomuto snu jsem se často vracela a přemýšlela o něm a myslím, že mi říká, že
nemůžu duchovně napředovat, protože moc lpím na vztazích. Vždycky jsem velmi
bolestně nesla, když mě někdo odmítal, nebo když jsem ztratila kamarádku. Naučila
jsem se přistupovat k lidem s rezervou a vím, že někdy působím nepřístupně. Pořád



mám co dělat, abych se naučila najít v tomto rovnováhu.

Honzo, klidně můžete uvést moje skutečné jméno, pokud se rozhodnete přečíst můj
mail.

Děkuji, že můžu být součástí Hawkinsovi skupiny.

Martina

=================================================================

 

ODPOVEĎ: Ďakujeme…

DRH hovoril, že je potrebné byť v neustálom strehu, lebo nekalé entity na nás
číhajú, a my nikdy nevieme, cez koho, a akej forme sa prejaví ich vábenie, ale to
očakávame. Julovi sa zdá, že správne ochranne konáš, keď pristupuješ k ľuďom s
rezervou, ale iba ak k ľuďom pristupuješ podľa SUR_3/16, čo je:

.2.   Na základe tohto rozhodnutia vznikne oddanosť k disciplinovanosti účinkovať
v živote s neoblomným a stále prítomným odpúšťaním a láskyplnosťou, a to bez
výnimky, teda ku všetkému, čo vzchádza pred naše vedomie.

.3.   Nevyhnutnou podmienkou je pritom mať súcit,ochotu, porozumenie, a vidieť
nevinnosť,  a  to  v  každom,  a  vo  všetkom,  teda  aj  vrátane  seba  a  vlastných
myšlienok.

Ale pritom sústavne, (a to má byť ten rezervovaný prístup,) ste v strehu a
odmietate ponuky zamotania sa. Ako sme si povedali podľa NoAČo z 19.7.2021:

Viete, ľudia vás chcú šikanovať, zaťahovať vás do svojej hry. Ak túto ich drámu
odmietnete, môžete žiť v pohode, v tichosti a celé vám to bude pripadať zábavné.
Takže namiesto toho, aby ste boli netrpezlivý a naháňali sa, stanete sa toho
svedkom. Ste iba svedkom. Z vášho tichého pozadia vychádza, že ste všetkého
svedkom.

KONIEC

ad e. – Odezva od Adama
Tento email přečtu celý a pak předám slovo Julovi:

Zde bych chtěl ty, co nám píší své odezvy požádat, aby jasně uváděli, zda chtějí
uvést pod odezvu i své jméno, polidští to. Když to nenapíšete, jste automaticky
Amandami a Adamy. J

Zdravím, vašu stránku navštevujem pavidelne už niekoľko rokov, prečítal som si aj
všetky knihy, ktoré sú na stránke od začiatku sledujem aj online stretnutia.
Júlové zatvorky sú súper pomôže to lepšie pochopiť učenie dr. Hawkinsa.
Nerozmýšlali sté nad tým, že by ste toto určenie predali čo najväčšiemu počtu
ľudí?



Lebo takto, ako to je, je to síce super, len nie každý je na takej úrovni, aby to
hneď pochopil a mu ako Julo vraví trklo. Ak by to bolo možné, uvítal by som vo
videách viacej príkladov zo života, aby mali ľudia vetšiu predstavu, o čom je to
učenie dr. Hawkinsa. Niekto si pusti video a často sa tam napríklad spomína veta
zanechavaj  stanovisko ( názor). Každý si pod tým pojmom môže predstaviť niečo
iné, ak by sa vo videách uvadzal aj príklad zo života, boli by tie videá určené
podľa môjho skromného názoru vetšiemu počtu ľudí. Uvediem príklad: detí sa idú
hrať, ale nemajú stanovisko ( názor) ako sa idú hrať, tak sa hrajú, ako sa hrajú a
sú šťastné, a prečo to tak je? Lebo nemajú stanovisko, ako by sa mali hrať ,tak sa
hrajú, ako sa hrajú. Preto, ak by sa to takto prezentovalo trochu viacej na
príkladoch zo života, možno by tie videá pomohli viacej ľuďom.

Neviem či som sa správne vyjadril a tá moja mišlienka bude pochopena.

S pozdravom Adam

Julo: Odpoveď bez přípravy pouze v záznamu.

 

Ad f. – Odezva od Jindry

Milý Honzo!

Především bych celé Vaší skupině ráda poděkovala za šíření čistého učení D.
Hawkinse do našich zemí, panu Julovi za překlady textů skupin D. Hawkinse, které
jsou pro mne velmi poučné a doplňují pochopení toho, co mi bylo umožněno načerpat
ze všech knih D. Hawkinse, jež vyšly v českém jazyce. Vaše texty a videa mi
pomáhají se správně orientovat na začátku vlastní duchovní cesty. Učení doktora D.
Hawkinse mne přímo uchvátilo (lepší vyjádření nenacházím).

Souzním s mottem Vaší skupiny, nechci mít svou omezenou pravdu, nýbrž klid, jsem
rozhodnuta  a  pokouším  se  vše  odevzdávat,  zejména  se  vzdávat  svých  mnoha
stanovisek.

Prosím, abych se mohla uchýlit pod ochranná křídla Vaší skupiny, cestu, na kterou
jsem nastoupila, pokládám za náročnou, cítím, že bez podpory stejně smýšlejících
je téměř nemožná. Shlédla jsem několik Vašich videí, která mne přesvědčila o Vaší
snaze postupovat výhradně v souladu s učením doktora D. Hawkinse, se kterým
souzním.

Mohu skupině nabídnout pomoc ohledně zápisů setkání nebo překladů Vašich textů ze
slovenštiny do češtiny (mám bohaté zkušenosti s překlady z ruštiny do češtiny).
Spolupráce s Vámi by mi byla ctí a potěšením.

S poděkováním za Vaše úsilí a s velkou vděčností,

Jindra

Odpověď:



Jindro – (Jindřiško – aby Julo vedel že niesi chalan), děkujeme za email, který
nás potěšil – že naše aktivita je přínosná pro podobně naladěné příznivce. Že to
všechno dává smysl nejen nám, ale i ostatním a postupně vytváříme sourodou
skupinu. Když to bude možné, rád se se všemi uvidíme v záží ve Střílkách.

Ohledně pomoci s přepisy se určitě ozvu mailem a jsem rád, že jsi v tomto směru
projevila aktivitu. Té se nám z časových důvodů nedostává.

Julo chceš něco dodat? – odpověď v záznamu 

 

5.) Otázky Julova doplnění na odpovědi z minula a na co si během týdne
vzpomenul.

– krátké video  – sestřih – z The Edge o kterém jsme minule hovořili

Prosím přepněte si v nastaveních pomocí ikonky se čtyřmi čtverečky, tak aby jste
viděli jen toho, co právě hovoří a můžete si ještě zvolit nastavení na celou
obrazovku, pokud to ještě nastaveno nemáte.

Sdílím obrazovku počítače a pouštím úryvek z videa:

Pozn: celý film The Edge v českém dabingu je ke zhlédnutí zde:
https://www.hawkins.support/multimedia/doporucene-filmy/na-ostri-noze-the-edge-199
7/

 

Předávám opět slovo Julovi

 

JULO:

odpověď v záznamu

 

6.) Otázky a odpovědi na cokoliv – pro lepší uchopení učení DRH.

KONEC –  po vyčerpání témat neoficiální části.

Záznam ze setkání je možnost shlédnout na Rumble:

https://www.hawkins.support/multimedia/doporucene-filmy/na-ostri-noze-the-edge-1997/
https://www.hawkins.support/multimedia/doporucene-filmy/na-ostri-noze-the-edge-1997/

